
 
 

 

z  8.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 11.12. 2013 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka obce, poslanci, 

zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 14.00 hod. 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí bolo prítomných 6 poslancov z celkového počtu 9 poslancov. Mgr. Anna 

Ponechalová a Štefan Smrekovský sa ospravedlnili a Ing. Tibor Mintál prišiel o 16.58 hod. 

OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Úprava rozpočtu obce na rok 2013 

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2014, návrh programového rozpočtu obce na roky 2014 – 

2016 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2014 a k programovému 

rozpočtu na roky 2014 – 2016 

7. Návrh VZN č. 4/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady  

8. Návrh VZN č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území 

obce 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

     Za  program dal starosta hlasovať. Všetci poslanci boli za.  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Miloša 

Majerčíka, za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú. 

     Ďalej určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Ing. Antona Zvaríka.                                                                                                                      

Za návrh dal hlasovať. Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 
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Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh 

7/9 – športovej  komisii  prizvať  na  budúce  zastupiteľstvo  zástupcov  futbalových družstiev      

         1.FC  Teplička   nad   Váhom   a   Obecný   futbalový  klub  (ďalej  len  OFK)   Teplička                  

         nad Váhom. 

 

Slovo dostal Ing. Peter Kolenčík, predseda komisie pre šport a uviedol, že stretnutie                

s futbalistami sa uskutočnilo dňa 26.11. 2013 v Obecnom dome. Vyjadril názor, že prezident 

futbalového klubu, pán Milec, málo komunikuje a spolupracuje s klubom a s ľuďmi okolo 

neho. Taktiež výbor futbalového klubu mal doteraz len 3 členov, mal by mať minimálne 7 

členov. Finančné prostriedky od obce by mali byť rovnako použité na žiakov i na dorast, nie 

iba na dospelých hráčov. Sponzorské finančné prostriedky idú iba do klubu 1. FC Teplička,  

futbalisti OFK Teplička ich nezaujímajú. Zdôraznil, že futbalové kluby 1. FC Teplička a OFK 

Teplička sa musia dohodnúť na spolupráci. 

Ing. Kolenčík nesúhlasí s dotáciou futbalovému klubu z rozpočtu obce vo výške 28 400,00 €, 

nemieni podporovať klub, v ktorom hrajú hráči za peniaze. Navrhuje dotáciu vo výške 15 

000,00 €.  

Ing. Hudeková uviedla, že na druhej strane niektorí futbaloví fanúšikovia uvítali hru 1. FC 

Teplička, pretože hrajú pekný futbal. Z rozhovoru nemala dojem, že 1. FC Teplička je úplne 

izolované a nepodieľa sa na výchove mladších futbalistov. 

Ing. Kolenčík oponoval tým, že 1. FC Teplička sa žiadnym spôsobom nepodieľa na výchove 

mladších žiakov, ani dorastencov. Ing. Kolenčík súhlasí s tým, aby v našej obci klub 1. FC 

Teplička ligu hral, ale nech nezaťažuje obecný rozpočet. Podľa jeho informácií hrajú v klube 

1. FC Teplička 4 - 5 stabilní hráči, ostatní sú na hosťovaní a všetci hráči sú platení. Pokiaľ si 

sponzori rozhodnú, že v našej obci chcú mať takúto ligu, nech si ju celú financujú s tým, že 

ihrisko môžu mať zadarmo. 

Pavol Holeša uviedol, že nie je medzi predstaviteľmi klubov dohoda a kluby sa nezlúčia. Je 

proti tomu, aby niekto reprezentoval Tepličku takým spôsobom, že rozkope dvere, niektorý 

hráč má zdrôtovanú sánku alebo odtrhnutú slezinu. Nie je za to, aby sa podporovala takáto 

kultúra športu. Chce transparentné financovanie, aby sa vedelo, kde a komu idú finančné 

prostriedky. 

                                                                                                                               Úloha splnená.                                      

Bod č. 4 – Úprava rozpočtu obce na rok 2013  

 

Starosta dal slovo p. Mravcovej, ktorá predniesla poslancom úpravu rozpočtu na rok 2013, 

rozpočtové opatrenie č. 13/2013 - povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších 

príjmov a rozpočtové opatrenie č. 14/2013 - presun rozpočtových prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. Súčasťou tejto úpravy 

rozpočtu je rozpočtové opatrenie č. 15/2013, ktoré sa týka Centra voľného času a rozpočtové 

opatrenie č. 16/2013, ktoré sa týka Základnej školy s materskou školou. 

Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 13/2013 a všetci poslanci boli za, potom dal 

hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 14/2013, 5 poslancov bolo za a Ing. Kolenčík bol proti. 

Ďalej poslanci hlasovali za rozpočtové opatrenie č. 15/2013 a č. 16/2013 a všetci poslanci boli 

za.      
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Bod č. 5 – Návrh rozpočtu obce na rok 2014, návrh programového rozpočtu obce na roky 

2014 - 2016 

 

Starosta uviedol, že návrh rozpočtu na rok 2014 bol vyvesený na úradnej tabuli obce po dobu 

15 dní a neboli k nemu prednesené žiadne pripomienky. Návrh rozpočtu obce na rok 2014 

predniesla p. Mravcová. Oboznámila prítomných s bežnými a kapitálovými príjmami 

a výdavkami v členení podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie. Uviedla, že rozpočtové 

príjmy spolu sú vo výške 2 298 757,00 € a rozpočtové výdavky spolu sú vo výške 2 298 

757,00 €. Takže rozpočet je vyrovnaný.  

Ďalej uviedla, že rozpočet na rok 2014 je súčasťou programového rozpočtu, ktorý bol 

zverejnený ako 6 ročný, s očakávanou skutočnosťou na rok 2013 a ďalšie roky 2015 a 2016.        

 

 

Bod č. 6 – Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2014 a                      

k programovému rozpočtu obce na roky 2014 - 2016 

 

Hlavná kontrolórka obce, Ing. Eva Milová, predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu obce       

na rok 2014 a k návrhu programového rozpočtu na roky 2014 - 2016 v zmysle § 18f, odsek 1, 

písmeno c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.            

Pri spracovaní odborného stanoviska vychádzala z posúdenia predloženého návrhu 

programového rozpočtu obce Teplička nad Váhom na roky 2014 - 2016 a návrhu rozpočtu 

obce na rok 2014 z dvoch hľadísk: 

1. Zákonnosť predloženého návrhu rozpočtu 

2. Metodická správnosť predloženého návrhu rozpočtu 

 

Uviedla, že návrh rozpočtu bol spracovaný v súlade so všeobecne záväznými nariadeniami a 

internými predpismi obce. 

Na základe uvedených skutočností hlavná kontrolórka obce odporučila poslancom predložený 

návrh rozpočtu schváliť. 

Starosta dal za návrh rozpočtu na rok 2014 a za návrh programového rozpočtu obce na roky 

2014 - 2016 hlasovať a všetci  poslanci boli za.       

 

Starosta ďalej informoval poslancov o združeniach, ktoré si v stanovenej lehote požiadali        

o dotácie na rok 2014. Tieto príspevky na konkrétne účely sú započítané v rozpočte, 

v častiach bežné výdavky – šport a kultúra a  kapitálové výdavky.  

 

Zoznam združení, ich požiadavky a návrh prídelu sú nasledovné: 

Názov združenia    Požadovaná výška dotácie Návrh prídelu 

OZ Zdravá obec – basketbalistky:    4 000,00 €    2 000,00 €, 

OFK Teplička nad Váhom:              28 458,00 €   20 000,00 €, 

TJ Straník:       7 090,00 €     2 000,00 €, 

T.N.V. Racing Team:      5 500,00 €     2 000,00 €, 

OZ Turistický štvorček:     1 500,00 €     1 500,00 €, 

Rovnosť Teplička:      3 105,00 €     2 000,00 €, 

Revitalizácia kaštieľa Teplička nad Váhom  15 750,00 €   15 750,00 €. 

Predtým ako dal starosta hlasovať, otvoril diskusiu. 

Ing. Kolenčík predložil návrh na zníženie dotácie pre OFK Teplička nad Váhom na 15 000,00 

€. Informoval o činnosti organizácie Turistický štvorček, ktorá čistila zadarmo v lete jazierko   

v Sihoti a v budúcom roku by chceli vyčistiť tok kanála od novovybudovaného ihriska až po 
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jazierko tak, aby bol splavný pre malé loďky a kajaky. V apríli alebo v máji by chceli 

prezentovať tento projekt na akcii s názvom Benátska noc. 

Mgr. Šeligová uviedla, že keď sa futbalistom už schválila takáto suma, dúfa, že na budúci rok 

neprídu so žiadosťou o navýšenie príspevku, nebudú robiť dlhy a bude im tento príspevok 

stačiť na činnosť OFK.  

Ing. Hudeková konštatovala, že ak by mala obec viac finančných prostriedkov, mohla by 

vyhovieť všetkým požiadavkám v plnej výške. 

Ing. Zvaríka zaujala myšlienka OZ Turistického štvorčeka a príspevok na tento projekt sa mu 

zdá malý, aj keď si o taký žiadali.  

Pavol Holeša hovoril, že s príspevkami pre OZ Turistický štvorček a Revitalizáciu kaštieľa  

súhlasí. Pre OZ Zdravá obec navrhuje 3 000,00 €, pre OFK Teplička súhlasí s 20 000,00 €, 

pre TJ Straník navrhuje 3 000,00 €, pre T.N.V. Racing Team navrhuje 3 000,00 €.                

Pre združenie Rovnosť Teplička, ktorého je predstaviteľom navrhuje vyplatiť plnú výšku  

3105,00 € i z toho dôvodu, že toto združenie funguje od roku 2010 a ešte o žiaden príspevok 

nepožiadali. Príspevok by chceli použiť hlavne na predstavenie Spievankovo. 

Starosta uviedol, že sa nemôžu meniť všetky položky, keďže v rozpočte sa už odsúhlasila 

suma. V priebehu roka je možné upravovať rozpočet. 

Ing. Majerčík sa vyjadril, že súhlasí so sumou 20 000,00 € pre OFK Teplička. 

Po diskusii dal starosta hlasovať za navrhnuté sumy prídelu dotácie pre združenia.  4 poslanci 

boli za, Ing. Kolenčík a Pavol Holeša boli proti.   

    

 

 

Bod č. 7 –  Návrh VZN č. 4/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

 

Prednostka obecného úradu predniesla návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady, uviedla, že predmetný návrh bol  vyvesený na úradnej 

tabuli a na stránke obce po dobu 15 dní. Nakoľko neboli vznesené pripomienky v stanovenej 

lehote 10 dní od vyvesenia VZN zo strany občanov obce, odporúča sa VZN prijať.  

Pani Ďugelová doplnila informáciu o zmenu oproti minulému roku, ktorá sa týka iba sadzby 

poplatkov pre právnické osoby a pre fyzické osoby – podnikateľov, nakoľko obec musela 

podľa zákona zjednotiť sadzbu. V roku 2014: jednotná sadzba, ktorá je stanovená                           

na  0,0086 €/l. Pri fyzických osobách zostal poplatok nezmenený, jeho výška je 0,0493 €       

na jednu osobu a kalendárny deň, t.j. ročný poplatok je vo výške 17,99 € na jednu osobu. 

Starosta dal za navrhnuté VZN č. 4/2013 hlasovať a všetci poslanci boli za.   

      

 

Bod č. 8 – Návrh VZN č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku        

na území obce  

 

 

Prednostka obecného úradu predniesla návrh VZN č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku 

pohrebiska a domu smútku na území obce. Návrh VZN č. 5/2013 bol taktiež vyvesený na 

úradnej tabuli a na stránke obce po dobu 15 dní. Nakoľko neboli vznesené pripomienky 

v stanovenej lehote 10 dní od vyvesenia VZN zo strany občanov obce, odporúča sa VZN 

prijať.  

 

Starosta dal za VZN č. 5/2013 hlasovať a všetci poslanci boli za.  
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Bod č. 9 – Rôzne 

 

Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej         

k 31.12. 2013 - prednostka obecného úradu prečítala stanovisko Ing. Terézie Urbanovej, 

zodpovednej audítorky: Konsolidovaná účtovná závierka účtovnej jednotky verejnej správy, 

ktorú za konsolidovaný celok zostavila materská účtovná jednotka obec Teplička nad Váhom, 

vyjadruje verne vo všetkých významných súvislostiach finančnú situáciu a výsledok 

hospodárenia konsolidovaného celku za rok, ktorý sa skončil k 31.12. 2012, v súlade            

so Zákonom č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. 

 

Dodatok správy audítora o overení súladu konsolidovanej výročnej správy                        

s konsolidovanou účtovnou závierkou - prednostka obecného úradu prečítala stanovisko 

Ing. Terézie Urbanovej ku konsolidovanej výročnej správe: Uvedené účtovné informácie        

v konsolidovanej výročnej správe obce Teplička nad Váhom poskytujú vo všetkých 

významných súvislostiach pravdivý a verný obraz o konsolidovanej účtovnej závierke             

k 31.12. 2012 a sú v súlade so Zákonom č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších 

predpisov.   

  

Odpredanie pozemkov v časti Kúty - Zares – starosta informoval poslancov, že na obec 

boli doručené dokumenty preukazujúce náklady vynaložené na získanie pozemkov v časti 

Kúty, ktoré boli neoprávnene prevedené na iné subjekty. Dotknutí majitelia:  

 

1. Pavol Mintál - 1 137,63 € 

2. Margita Mažgútová - 395 € 

3. Melánia Jakubíková - 1 782,59 € 

4. Ondrej Poljak - 624,50 € 

5. Anton Šimar - 1 769,93 € 

6. Dalibor Šimar - 1 769,71 € 

7. Antónia Valachová - 510,50 € 

8. Ľudmila Wolfinaová - 515,50 € 

9. Žofia Sňahničanová - 1 279,78 € 

10. Terézia Faragulová - 1 103,60 € 

 

Celková suma: 10 888,74 €. 

Starosta uviedol, že vyplatenie finančných čiastok bude podmienené podpísaním dohody        

o urovnaní a dal za vyplatenie sumy hlasovať. 5 poslancov bolo za, Ing. Kolenčík sa zdržal 

hlasovania. 

  

Lávka pre peších a cyklistov – starosta predložil návrh na odkúpenie ďalších pozemkov       

od spoločnosti Žilina Invest, s.r.o pre realizáciu projektu Lávka pre peších a cyklistov. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za odkúpenie pozemkov.     

 

Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy - pani Gabriela Drábiková žiada o predĺženie 

nájomnej zmluvy v predajni kvetín na Námestí sv. Floriána, keďže zmluva jej končí dňa 

31.12. 2013. Zmluva sa jej predĺži opäť na 1 rok. 

Starosta dal hlasovať za predĺženie nájomnej zmluvy opäť na 1 rok za rovnakých podmienok 

a všetci poslanci boli za. 
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Žiadosť o zmenu užívania stavby  – starosta informoval poslancov o žiadosti od Ing. 

Antona Mrázika s manželkou. Ide o rodinný dom, čiastočne podpivničený s nevyužívaným 

podkrovím. Objekt má slúžiť pre celoročnú prevádzku bufetového zariadenia bez obsluhy.     

V zariadení sa nebudú podávať teplé jedlá, ani sa nebudú pripravovať studené jedlá.               

V prevádzke bude pracovať jeden zamestnanec s plným pracovným úväzkom a jeden sezónny 

pracovník v letnom období. Ide o drevenicu pri sv. Donátovi. 

Starosta povedal, že v tejto lokalite bude určite problém s parkovaním a so zásobovaním. 

Stavebný úrad začal konanie o zmenu stavby a zmenu účelu využívania stavby kvôli tomu, 

aby boli prizvaní na rokovanie aj susedia ako účastníci konania. 

Starosta požiadal stavebnú komisiu o stanovisko k tejto záležitosti.  

 

Centrum voľného času – starosta informoval poslancov o prebiehajúcom výberovom konaní 

na riaditeľku Centra voľného času, do ktorého sa prihlásilo viac uchádzačov. 

 

Obecná knižnica – prednostka obecného úradu predniesla poslancom informácie ohľadom 

činnosti knižnice, ktorá veľmi dobre spolupracuje so školami a s klubom dôchodcov. 

Knižnica organizovala rôzne akcie a besedy pre deti a dospelých a už má pripravené 

zaujímavé podujatia aj na budúci rok. Všetky akcie sú zamerané na zvýšenie počtu čitateľov, 

aby sa obecná knižnica mohla uchádzať o granty. Z tohto dôvodu obec zaviedla aj bezplatný 

zápis do knižnice od budúceho roka. Keď chce knižnica prilákať nových čitateľov, musí 

nakupovať nové knihy a staré knihy postupne vyraďovať. Preto komisia pripravila návrh        

na vyradenie knižničného fondu z dôvodu multiplicity, zastaranosti, straty, poškodenia.  

Starosta dal za vyradenie knižničného fondu hlasovať a všetci poslanci boli za.       

 

 

Základná škola s materskou školou - starosta uviedol, že riaditeľstvo Základnej školy            

s materskou školou podáva návrh na vyradenie drobného hmotného majetku. Všetky vyradené 

predmety sú zastarané, opotrebované a nefunkčné. 

Starosta dal hlasovať za vyradenie majetku podľa zoznamu a všetci poslanci boli za. 

 

Obecná kronika – prednostka obecného úradu dala do pozornosti informáciu o voľnom 

mieste obecného kronikára, ktorý by viedol obecnú kroniku. 

   

Spoločnosť Kia Motors Slovakia, s.r.o. – starosta informoval, že spoločnosť Kia Motors 

Slovakia odkúpila časti pozemkov, ktoré sú medzi cestami a závodom a chce na týchto 

pozemkoch vybudovať príjazdovú cestu, rozšíriť parkovanie, prípadne nejakú obslužnú 

budovu. Kia oslovila obec s tým, aký má na tieto veci názor, keďže  pozemky sa nachádzajú   

v zelenom pásme, teda ako ochranná izolačná zeleň. Keďže obec musí aktualizovať územný 

plán každé štyri roky, starosta sa dohodol so spoločnosťou Kia Motors Slovakia, že               

po zapracovaní ich požiadaviek do územného plánu, tento plán budú v plnej výške financovať 

a to na základe Zmluvy o úhrade nákladov. Územný plán by sme mali mať spracovaný            

v priebehu budúceho roka. 

 

Návrh odmien poslancom OZ a hlavnej kontrolórke – starosta navrhol odmeny poslancom 

nasledovne: 

Štefan Smrekovský 1 000,00 €, Ing. Anna Hudeková 300,00 €, Mgr. Anna Ponechalová 

300,00 €, Pavol Holeša 300,00 €, Mgr. Magdaléna Šeligová 150,00 €, Ing. Tibor Mintál 

150,00 €, Ing. Peter Kolenčík 150,00 €, Ing. Miloš Majerčík 150,00 €, Ing. Anton Zvarík 

150,00 €. 
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Zároveň navrhol odmenu vo výške 969,50 € Ing. Majerčíkovi, ktorý spravuje počítače             

na obecnom úrade a nebola mu vyplatená odmena za dva roky. 

Ďalej navrhol odmenu hlavnej kontrolórke obce vo výške jej mesačného platu, t.j. 365,00 €. 

Za navrhnuté odmeny dal hlasovať a všetci poslanci boli za.  

 

 

Bod č. 10 – Diskusia  

 

 

Mgr. Šeligová – sa spýtala, či bude oplotený  areál školy pri novom parkovisku. Starosta 

odpovedal, že areál bude oplotený nie pletivom, ale pevnejším oplotením.  

 

p. Ponechal Ernest – vrátil sa k schváleným dotáciám od obce a povedal, že doteraz platili TJ 

Straník nájom priestorov, v ktorých majú zaparkovaný ratrak  600,00 € a teraz sa nájom zvýšil 

na 2 000,00 € a navyše museli rozšíriť bránu. Dotácia vo výške 2 000,00 € im tento nájom 

priestorov akurát pokryje. Taktiež prerábajú dvere na prevádzkovej budove, v ktorej je 

zaparkovaný skúter. Ďalšie výdavky pôjdu na školenie pre ľudí, ktorí budú na skútri jazdiť. 

 

Ing. Kolenčík Pavol - vrátil sa späť k problematike ulice Na jamu a hovoril, že sa dopracoval 

k takým dokumentom, ktoré sú na internete a prečítal čiastočný výpis z katastra nehnuteľností 

č. 3680, kde je uvedené, že p. Žitníková má na svoj pozemok a k svojmu domu sprístupnenú 

cestu. Zvlášť ma sprístupnené inžinierske siete a zvlášť má sprístupnenú cestu k svojmu 

pozemku. A tu sa stále rieši, že sa musí urobiť cesta jamová, na ktorej sa chceli urobiť 

inžinierske siete a prevádzkuje sa tam zimná údržba, čo je neefektívne využívanie finančných 

prostriedkov obce. Na základe toho sa Ing. Kolenčík spýtal, prečo obec vydala kolaudačné 

rozhodnutie a užívacie povolenie, keď neboli dodržané podmienky stavebného povolenia.    

Do budúceho zasadnutia OZ žiada vyjadrenie od obce. 

Ing. Kolenčík ďalej hovoril, že podľa tvrdenia obecného úradu sa na danej ulici konala drobná 

stavba. Ohlásenie drobnej stavby má ale určité parametre, ktoré Ing. Kolenčík prečítal             

z tlačiva "Ohlásenie drobnej stavby", ktoré stavebník musí vypísať na stavebnom úrade.         

Do budúceho OZ žiada vyjadrenie, prečo sa v prípade ulice Na jamu nekonalo podľa tlačiva 

"Ohlásenie drobnej stavby." 

Ing. Kolenčík predložil nasledovné dokumenty: tlačivo ohlásenie drobnej stavby, čiastočný 

výpis z listu vlastníctva č. 3680. 

Ďalej mal Ing. Kolenčík pripomienku k rozhlasu, ktorý na ulici Kostolná zle rozumieť. 

Ing. Kolenčík sa ďalej zaujímal o tieto informácie: 

- Čo presne znamená Revitalizácia kaštieľa, na ktorý bolo z rozpočtu obce vyčlenených          

15 750,00 € ? 

Ing. Kasajová informovala, že ide o občianske združenie Revitalizácia kaštieľa, ktoré bolo 

založené v roku 2010. Združenie vyvíja aktívnu činnosť na záchranu národnej kultúrnej 

pamiatky - kaštieľ Teplička nad Váhom. Tento kaštieľ má niekoľkých majiteľov. Zámerom 

bolo získanie časti tejto pamiatky, za účelom jej postupnej obnovy. Zatiaľ sa vykonali 

dobrovoľnícke práce na sanácii niektorých starých častí a zameranie predmetného objektu. 

Všetky práce musia byť so súhlasom Krajského pamiatkového úradu, ktorý vydal rozhodnutie 

o postupe prác.  

- Ako sa bude ďalej riešiť situácia so 67 000,00 €, ktoré patria pozemkovému spoločenstvu - 

Bývalý urbár a sú v depozite?  

Starosta odpovedal, že riešením tejto otázky sa zaoberá pozemkové spoločenstvo Bývalý 

urbár, nie je to záležitosť obce. 
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- Odpredanie pozemkov v časti Kúty - bývalý Zarez - vyplatenie finančných čiastok               

za prehraté súdne spory. Ing. Kolenčík sa spýtal, či tieto pozemky boli ich alebo nie. 

Starosta odpovedal, že tieto pozemky boli v ich vlastníctve, ale už niekoľkokrát zmenili 

vlastníka. Vzhľadom k tomu, že posledný vlastník ich získal v dražbe, nie je možný zákonný 

opravný prostriedok. Obec pripustila pochybenie predošlého vedenia obce a občanom budú 

vyplatené už spomínané finančné čiastky. 

  

 

MUDr. Kolenčíková – sa spýtala ako sa rieši situácia okolo p. Hulku, na ktorého upozornila 

na minulom OZ.  

Pavol Holeša informoval, že otázku riešili na zasadnutí sociálnej komisie a v súčinnosti s        

p. Kadašiovou získali možnosť umiestniť p. Hulku do zariadenia sociálnych služieb.   

Ďalej dala MUDr. Kolenčíková do pozornosti ďalšie sociálne prípady v našej obci:                   

- p. Ďuriakovú, ktorá je podľa slov MUDr. Kolenčíkovej veľmi chorá a zaslúžila by si 

sociálnu výpomoc.   

 - Katarínu Šeligovú – v súčasnosti študuje a je v ťažkej finančnej situácii. 

Starosta odporučil, aby si slečna Šeligová napísala žiadosť a doručila ju na obecný úrad. 

Obidvoma prípadmi sa bude zaoberať sociálna komisia. 

Ing. Hudeková pripomenula, že veľmi zlá situácia je aj v rodine Peknušovej, na čo p. Holeša 

takto reagoval: Na zasadnutí sociálnej komisie o rodine Peknušovej hovorili a taktiež aj 

združenie Rovnosť Teplička sa rozhodla prispieť sumou 500,00 €. Ing. Hudeková navrhla 

pomôcť rodine verejnou zbierkou. Taktiež sa im pomôže výťažkom z vianočného koncertu a 

benefičného plesu. 

Ing. Kolenčík Peter povedal, že p. Peknuša nemá prácu, či by sa nedalo pomôcť v tomto 

smere a vytvoriť mu nejaké pracovné miesto. 

Starosta informoval, že pracovné miesto p. Peknuša má, ale nemôže odísť od manželky a 

syna. Dala by sa jedine pre nich zabezpečiť opatrovateľská služba, aby p. Peknuša mohol 

chodiť do práce.  

 

 

Ing. Kolenčík Anton - mal pripomienku k navýšeniu rozpočtu pre hasičov. Starosta povedal, 

že hasiči dostávajú niekoľkonásobne viac finančných prostriedkov ako dostávali v minulosti a 

obec im plánuje novú budovu a garáže pre autá. 

Ďalej mal pripomienku k výške príspevku TJ Straník. 

Ulica Na jamu - Ing. Kolenčík povedal, že situácia okolo cesty sa stále zhoršuje namiesto 

toho, aby sa zlepšovala. Majitelia pozemkov si lokalitu dali nanovo vymerať a medzitým 

prišiel na katastrálny úrad list, v ktorom obec požiadala, aby sa zastavilo vymeriavanie. 

Starosta povedal, že list bol zaslaný na katastrálny úrad a taktiež na katastrálnu inšpekciu, 

nakoľko sú dva rozdielne geometrické plány a chceme, aby katastrálna inšpekcia rozhodla, 

ktorý stav je správny. 

 

O 16.58 hod. prišiel na zasadnutie OZ Ing. Mintál. 

 

  

Mgr. Bohačiaková - informovala, že bola tiež na ulici Na jame a p. Žitník s p. Konárikom 

hovorili, že je to tam obecné. Mgr. Bohačiaková navrhla, aby si dohodli termín a šli sa spýtať 

na kataster, čie sú tie pozemky. 

Ako vyplýva z listu vlastníctva rodina Žitníková môže prechádzať na svoj pozemok                

zo Železničnej ulice, cez rodinu Lazarovú.  
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Bod č. 11 – Uznesenie   

 

U Z N E S E N I E  č. 8/2013 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 11.12. 2013 

 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.   Kontrola plnenia úloh 

4.   Úprava rozpočtu obce na rok 2013 

5.   Návrh rozpočtu obce na rok 2014, návrh programového rozpočtu obce na roky 2014 –  

      2016 

6.   Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2014 a k programovému  

       rozpočtu na roky 2014 – 2016 

7.   Návrh VZN č. 4/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné  

      odpady  

8.   Návrh VZN č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území  

      obce 

9.   Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

 

A .  Berie na vedomie     

 

8/124 –  Informáciu   o   prítomnosti  6  poslancov  z  celkového  počtu  9  a  konštatovanie, že    

              obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

8/125 –  Informáciu o riešení problémov v obecnom futbalovom klube. 

8/126 –  Stanovisko  kontrolóra  obce   k   návrhu   rozpočtu   obce  na  rok   2014  a  k návrhu     

              programového rozpočtu obce na roky 2014 - 2016. 

8/127 –  Stanovisko  Ing. Kolenčíka  k  návrhu  výšky príspevku pre futbalový klub – zníženie  

              navrhovanej sumy na 15 000,00 €.  

8/128 –  Informáciu Ing. Kolenčíka o činnosti občianskeho združenia Turistický štvorček. 

8/129 –  Stanovisko  Mgr. Šeligovej  k  požiadavke  príspevku  zo  strany futbalového klubu –  

              schválená výška rozpočtu pre r. 2014 je definitívna. 

8/130 –  Návrh   p. Holešu  na  zmeny   výšky   príspevkov  pre  občianske  združenia  v  obci. 

8/131 –  Stanovisko Ing. Majerčíka k výške príspevku pre OFK Teplička. 

8/132 –  Informáciu  p. Ďugelovej  k zmenám v   zákone  o  poplatku  za  komunálne   odpady  

              a drobné stavebné odpady – rozdiely v poplatku oproti predchádzajúcemu obdobiu. 
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8/133 –  Správu  nezávislého  audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej    

              k 31.12. 2012. 

8/134 –  Dodatok   správy   audítora    o    overení   súladu   konsolidovanej   výročnej   správy                   

              s konsolidovanou účtovnou závierkou. 

8/135 –  Informáciu  o predložení  dokumentov  ohľadom  odpredania pozemkov v časti Kúty.  

              Vyplatenie náhrady  vynaložených  výdavkov   je  podmienené  podpísaním   dohody  

              o vysporiadaní. 

8/136 –  Informáciu  o požiadavke  na  zmenu  účelu  rodinného domu na bufet bez podávania  

              teplej stravy s celoročnou prevádzkou. 

8/137 –  Informáciu starostu o výberovom konaní na riaditeľa Centra voľného času. 

8/138 –  Informáciu prednostky o obecnej knižnici.  

8/139 –  Informáciu Základnej  školy   s  materskou   školou  o  vyradení  drobného hmotného  

              majetku.  

8/140 –  Informáciu o obecnej kronike a o tom, že obec hľadá obecného kronikára. 

8/141 –  Informáciu  o pláne  KIA Motors Slovakia rozšíriť parkovacie plochy na pozemkoch,  

              ktoré  sú  v  územnom  pláne  vedené  ako  zeleň.  Za  zmenu  v  územnom pláne KIA  

              Motors Slovakia  zafinancuje   vypracovanie  nového  územného   plánu  na   základe  

              Zmluvy o úhrade  nákladov. 

8/142 –  Pripomienku Mgr. Šeligovej ohľadom oplotenia areálu školy. 

8/143 –  Informácie  p.   Ponechala   z    TJ    Straník   o   navýšení  platby  za prenájom haly a   

              o výdavkoch na budúci rok. 

8/144 –  Informáciu Ing. Kolenčíka  Pavla  o  uplatňovaní  vlastníckych  práv  k  pozemkom –  

              cesta  na   Jamu.   Vyjadril   požiadavku,   prečo   bola  vykonaná  kolaudácia   stavby                 

              p. Žitníkovej, keď   neboli   splnené   podmienky   stavebného   povolenia.   Požaduje  

              preverenie konania.  

8/145 –  Informáciu   Ing.  Pavla  Kolenčíka   o   zle   fungujúcom  obecnom  rozhlase na ulici  

              Kostolná. 

8/146 –  Pripomienku   Ing. Pavla  Kolenčíka  o  poskytnutie  informácie k riešeniu záležitosti  

              ohľadom pozemkového spoločenstva – Bývalého urbáru. 

8/147 –  Návrh    MUDr.     Kolenčíkovej    na    sociálnu    výpomoc    pre   p.  Ďuriakovú    a  

              Katarínu Šeligovú. 

8/148 –  Pripomienku   Mgr.   Bohačiakovej     k    listu    vlastníctva   p.  Žitníkovej –  prístup    

              zo Železničnej ulice. 

 

 

B .  Schvaľuje 

 
8/89 – Program 8. zasadnutia OZ.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková, Ing. Peter Kolenčík, Mgr. 

Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 
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8/90 – Návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Ing. Anton Zvarík. 

 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková, Ing. Peter Kolenčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík 

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

8/91 – Overovateľov zápisnice v zložení:  Ing. Miloš Majerčík a Mgr. Magdaléna Šeligová.       

 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík                                           

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

8/92 – Zapisovateľku zápisnice Janu Lazarovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková, Ing. Peter Kolenčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík            

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

8/93 –  Rozpočtové opatrenie č. 13/2013. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, , Ing. Anton Zvarík   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
 

 

8/94 – Rozpočtové opatrenie č. 14/2013. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  5:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík              

proti     1: Ing.  Peter Kolenčík         

zdržal sa hlasovania: 0     
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8/95 – Rozpočtové opatrenie č. 15/2013 a 16/2013. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter Kolenčík              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/96 – Návrh rozpočtu obce na rok 2014 a návrh programového rozpočtu na roky 2014 – 

2016. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter Kolenčík              

proti    0           

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/97 – Výšku príspevku pre združenia v obci. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   4:  Ing. Anna Hudeková,   Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík, 

Ing. Miloš Majerčík              

proti    2: Pavol Holeša, Ing. Peter Kolenčík           

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/98 – VZN č. 4/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/99 – VZN č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území obce. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík,  Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík  

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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8/100 –  Úhradu finančnej čiastky 10 888,74 €  majiteľom pozemkov v časti Kúty.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Peter Kolenčík 

 

8/101 –  Odkúpenie pozemkov od spoločnosti Žilina Invest s.r.o. pre realizáciu projektu 

Lávka pre peších a cyklistov. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/102 –  Predĺženie nájomnej zmluvy na 1 rok za rovnakých podmienok pre predajňu kvetín.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/103 –  Návrh na vyradenie knižničného fondu podľa predloženého zoznamu. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/104 –  Návrh na vyradenie drobného hmotného majetku v Základnej škole s materskou 

školou. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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8/105 –  Odmenu poslancovi Štefanovi Smrekovskému vo výške 1 000,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/106 –  Odmenu poslankyni Ing. Anne Hudekovej  vo výške 300,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Pavol Holeša,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter Kolenčík, Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Anna Hudeková 

 

8/107 –  Odmenu poslankyni Mgr. Anne Ponechalovej  vo výške 300,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša,  Ing. Anna Hudeková, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

8/108 –  Odmenu poslancovi Pavlovi Holešovi vo výške 300,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter Kolenčík, Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Pavol Holeša 

 

 

8/109 –  Odmenu poslankyni Mgr. Magdaléne Šeligovej  vo výške 150,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Pavol Holeša,  Ing. Anna Hudeková, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Mgr. Magdaléna Šeligová 
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8/110 –  Odmenu poslancovi Ing. Tiborovi Mintálovi vo výške 150,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter Kolenčík, Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík, Pavol Holeša          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

8/111 –  Odmenu poslancovi Ing. Petrovi Kolenčíkovi vo výške 150,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša, Mgr. 

Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Peter Kolenčík 

 

8/112 –  Odmenu poslancovi Ing. Milošovi Majerčíkovi vo výške 150,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Ing. Anna Hudeková,  Pavol Holeša, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Peter Kolenčík 

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Miloš Majerčík 

 

8/113 –  Odmenu poslancovi Ing. Antonovi Zvaríkovi  vo výške 150,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Ing. Anna Hudeková,  Pavol Holeša, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Peter Kolenčík, Ing. Miloš Majerčík 

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Anton Zvarík 

 

8/114 –  Odmenu poslancovi Ing. Milošovi Majerčíkovi vo výške 969,50 € za správu 

počítačov na obecnom úrade. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5:  Ing. Anna Hudeková,  Pavol Holeša, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Peter Kolenčík 

          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Miloš Majerčík 
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8/115 – Odmenu hlavnej kontrolórke obce vo výške jedného mesačného platu, to je 365,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

 

C . Ukladá 

8/10 – Skontrolovať financovanie a použitie financií  obecného futbalového klubu za uplynulé 

obdobie.  

T: budúce zastupiteľstvo                                                                       Z: hlavný kontrolór obce 

 

8/11 – Stavebnej  komisii   vypracovať   stanovisko  k  žiadosti   o zmenu užívania stavby Ing. 

Antona Mrázika s manželkou. 

 

T: budúce zastupiteľstvo                                                                               Z: stavebná komisia 

 

 

8/12 – Sociálnej  komisii  zaoberať  sa  situáciou  p. Ďuriakovej,  Kataríny  Šeligovej a rodiny 

Peknušovej.      

 

T: budúce zastupiteľstvo                                                                               Z: sociálna komisia 

 

 

 

 

Bod č. 12 – Záver 

 

 

    Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 17 hodine a 15 minúte.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  11.12. 2013.  

 

 

Zapísala:      Jana Lazarová                     .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Mgr. Magdaléna Šeligová                      .................................................... 
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                           Ing. Miloš Majerčík                                ................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 


